
ACTA DE REUNIÓ

Consell de Departament d'Enginyeria de Sistemes Industrials i
Disseny
Núm. de la sessió: 149
Data i hora: 05/05/2021 09:30
Lloc: Telemàtica
Descripció: El Consell es fará utilitzant el GOC i Goocle Meet. L'enllaç s'enviará

abans de la reunió.
Reunió telemàtica Si

Assistents
Roberto Sanchis Llopis - President
Francisco Felip Miralles - Secretari/a
Abellán Nebot, José Vicente - Membre
Alfonso Gil, Jose Carlos - Membre
Aparicio Marín, Néstor - Membre
Arce Martínez, José Miguel - Membre
Ariño Latorre, Carlos Vicente - Membre
Balaguer Herrero, Pedro - Membre
Belenguer Balaguer, Enrique Francisco - Membre
Beltrán San Segundo, Héctor - Membre
Cabedo Mas, Luis - Membre
Cabeza Gonzalez, Manuel - Membre
Cervera González, Iván - Membre
Díaz García, Diego José - Membre
Fabra Galofre, María Lidon - Membre
Galán Serrano, Julia - Membre
García García, Carlos - Membre
Gras Llopis, Matias Alberto - Membre
Gámez Pérez, José - Membre
Habib Ameen, Kudama - Membre
Heredia Álvaro, José Antonio - Membre
Izquierdo Escrig, Raúl - Membre
Llobet Pitarch, Pablo Vicente - Membre
Monjo Mur, Lluis - Membre
Máñez Pitarch, María Jesús - Membre
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Delegació de vot de: Martínez Moya, Joaquín Ángel

Oliver Valls, Raquel - Membre
Ortega Herreros, José - Membre
Peñarrocha Alós, Ignacio - Membre
Piquer Mouriño, Javier - Membre
Pérez Soler, Emilio - Membre
Romero Gavilán, Francisco Javier - Membre
Romero Pérez, Julio Ariel - Membre
Romero Subiron, Fernando - Membre
Rosado Castellano, Pedro - Membre
Sansano Sansano, Emilio - Membre
Serrano Mira, Julio - Membre
Soler Estrela, Alba - Membre
Suay Antón, Julio José - Membre
Sáez Riquelme, Beatriz - Membre
Valor Pérez, Jaume - Membre
Vidal Albalate, Ricardo - Membre

Ordre del dia

1. Lectura i aprovació, si escau, de l'acta anterior.

2. Assumptes d'informe.

1. Informe del director.

2. Informes dels representants del Departament en les diferents comissions.

3. Aprovació, si escau, perfil i comissió plaça Professorat Contractat Doctor.

4. Aprovació, si escau, prefils, requisits , horaris i comissions de places Professorat
Associat Laboral.

5. Aprovació, si escau, perfils , requisits i comissions de places a temps complet.

6. Aprovació, si escau, sol·licitud de Venia Docendi.

7. Aprovació, si escau, representant del Departament en la comissió de grau de
Inteligència Robòtica.

8. Assumptes de tràmit.

9. Torn obert de paraules.

Desenvolupament de la sessió

1. Lectura i aprovació, si escau, de l'acta anterior.
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S'aprova per assentiment l'acta de la sessió nº148.

2. Assumptes d'informe.
1. Informe del director.

Referent a la proposta de plantilla del Departament per al curs que ve, el
Director informa de que s’han acceptat els semestres sabàtics de José
Gámez i Hèctor Beltran. També informa de que hi ha una nova baixa
planificada en l’àrea CMEM, que farà necessari traure una nova plaça d’ASO
de 6 crèdits, i una nova Venia Docendi en l’àrea d’EE, demanada per un
becari de nova incorporació.

Informa també de que el Vicerector va acceptar la proposta de plantilla del
Departament per al curs 2021-22 aprovada en el darrer Consell, que
quedaria finalment així:

Àrea d’Enginyeria Elèctrica:

• Un AJD per al segon semestre (+9 crèdits).

• Un associat nou 6h (+9 crèdits), per la renúncia d'Ana Navarro.

• Un altre associat nou 6h (+9 crèdits) vinculat al semestre sabàtic Héctor
Beltrán

• Una Venia Docendi de 6 crèdits pertanyent a un nou becari FPI (Javier
Cardo Miota), que s’ha d’aprovar en aquest Consell.

Àrea de Dibuix:

S’accepta la renovació del contracte d’Ana Lidia Sales amb 18 crèdits, que va
ser contractada d’urgència.

Àrea de CMEM:

• Un associat nou de 10h (+15 crèdits) per renovar a Clemente Martín, que va
ser contractat d’urgència.

• Un associat nou de 6h (9 crèdits), pel semestre sabàtic de José Gámez.

• Un associat nou de 6h (9 crèdits), lligat a la paternitat de Luis Cabedo.

• Un associat nou de 12h (9 crèdits) per al segon semestre, lligat a la
paternitat de Jorge García.

Àrea d’ESA:

S’accepta un AJ nou per a segon semestre (+3 crèdits), Ana Zabalza passa
de 12 a 15 crèdits, i José Antonio Burgos passa de 12 a 9 crèdits.

Àrea d’EPF:

S’accepten dos associats nous, un de 8h (12 crèdits) i altre de 6h (9 crèdits).

Àrea d’EGA:

L’àrea es queda com està.
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Respecte a les sol•licituds programari, el Director comenta que s’han
presentat les sol•licituds de renovació per als programaris Adobe, Solidworks,
CES Edupack i CYPE, i una sol•licitud per al nou programari EPLAN, que es
cofinançaria.

En quant a les sol•licituds d’equipament docent, només s’ha presentat la
sol•licitud d’un escáner láser BLK 360 per part de l’àrea EGA.

2. Informes dels representants del Departament en les diferents comissions.

No han hagut intervencions

3. Aprovació, si escau, perfil i comissió plaça Professorat Contractat Doctor.

El director comenta que de moment per a la llista de promoció es tenen en conter
només les places de la taxa de reposició de la UJI, i s’està a l’espera de que es
computen també les que la UPV va a traspassar. De les 4 places de promoció a
PCD del nostre departament, només segueix endavant la de Manuel Cabeza,
donat que Mª Jesús Máñez i Nestor Aparicio renuncien per a esperar-se a
l’acreditació a TU, i Lluis Monjo segueix pendent d’una plaça de PCD a
Barcelona.

Així, es proposa per a la seva aprovació el perfil i comissió de valoració de la
plaça de professor Contractat Doctor corresponent a la promoció de Manuel
Cabeza, segons figura en els documents annexos.

El perfil i la comissió s’aproven per assentiment.

4. Aprovació, si escau, prefils, requisits , horaris i comissions de places Professorat
Associat Laboral.

Es proposa per a la seva aprovació els perfils, requisits, horaris i comissions de
valoració de varies places de Professorat Associat Laboral, segons figuren en els
documents annexos:

Àrea CMEM:

• PAL 6h (9 crèdits), pel semestre sabàtic de José Gámez.

• PAL 6h (9 crèdits)

• PAL 12h per al segon semestre (9 crèdits)

Àrea EE:

• PAL 6h (9 crèdits), per la renúncia d'Ana Navarro.

• PAL 6h (9 crèdits), pel semestre sabàtic Héctor Beltrán

Àrea de Processos:

• PAL 8h (12 crèdits)

• PAL 6h (9 crèdits).

El Director comenta que en els requisits apareixen unes assignatures, però que
el més lògic seria que estigueren en el perfil docent. José Vicente Abellán

Còpia autèntica del document signat electrònicament per Francisco Felip Miralles com a secretari/ària i segellat electrònicament
per la Universitat Jaume I el 04/06/2021 a les 10.57 h amb el vistiplau de la presidència. Se'n pot comprovar l'autenticitat
accedint al web http://www.uji.es/documents i introduint-hi el codi segur de verificació 5836ACABA3C2A2367887.

4



comenta que li sembla bé. Néstor Aparicio comenta que Roberto, com a Director
de departament, deuria d’estar en totes les comissions com a President, per la
qual cosa es fan alguns canvis.

Els perfils, requisits, horaris i comissions s’aproven per assentiment.

5. Aprovació, si escau, perfils , requisits i comissions de places a temps complet.

Es proposa per a la seva aprovació els perfils, requisits i comissions de valoració
de dues places de professorat a temps complet, segons figuren en els
documents annexos:

Àrea ESA:

• AJ per al segon semestre. Respecte a aquesta plaça, es comenta que de
moment no cal aprovar la comissió de valoració, només els perfils. En els
requisits de titulació s’afegeix “o equivalent”, com s’ha fet altres vegades.

Àrea EE:

• AJD per al segon semestre. El Director comenta que li sembla estrany que en
el perfil investigador no s’inclou cap codi que sigui de l’àrea. Néstor Aparicio
comenta que a l’àrea sí que tracten el tema de la intel•ligència artificial. En els
requisits de titulació s’afegeix “o equivalent”.

Els perfils, requisits i comissions s’aproven per assentiment.

6. Aprovació, si escau, sol·licitud de Venia Docendi.

Es presenta una sol•licitud de Venia Docendi per part del nou becari FPI Javier
Cardo Miota, per impartir 6 crèdits en l’àrea EE. Ignacio Peñarrocha comenta que
tenia entès que els becaris podien impartir docència en els últims anys de beca,
però no en els primers. Néstor Aparicio comenta que açò ha canviat.

La sol•licitud de Venia Docendi s’aprova per assentiment.

7. Aprovació, si escau, representant del Departament en la comissió de grau de
Inteligència Robòtica.

El Director comenta que aquest Grau va ser aprovat per l’ANECA, i ara el nostre
Departament ha de proposar un representant i un suplent, que sortirien de l’área
que més presència te dins del Grau, que es l’àrea ESA. Es proposa a Roberto
Sanchis com a representat del Departament, i a Carlos Ariño com a suplent.

La proposta de representant i suplent s’aprova per assentiment.

8. Assumptes de tràmit.

No hi ha.

9. Torn obert de paraules.
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Intervé José Gámez per a preguntar si el Departament encara té pressupost per
al manteniment d’equips de investigació i docència. El Director confirma que sí
en tenim, però que si es tracta d’una quantitat important que li ho comenti. José
Gámez diu que l’àrea estaria disposta a cofinançar la despesa, si fera falta.
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